

主变油池压顶模具 新品加工

产品名称	主变油池压顶模具 新品加工
公司名称	清苑县南阎庄润达模具机械加工厂
价格	.00/件
规格参数	品牌:润达 型号:支持定制 产地:保定
公司地址	保定市七一路河大新校区东行1公里
联系电话	0312-8100656 13315438000

产品详情

压顶模具根据季节温度的不同养护的方法也是不同的,在春夏温度比较高的季节,每天可以脱两次模,钢模具和塑料模具不同的是密封性不是太好,所以水分很容易流失

The curing methods of stone moulds along the road are different according to seasonal temperature. In the season of high temperature in spring and summer, the moulds can be removed twice a day. The difference between steel moulds and plastic moulds is that the sealing is not too good, so the moisture is easily lost.

如果是压顶生产出来的水泥制品,则需要隔断时间洒一次水,以防干燥引起爆裂,钢模具生产出来的制品则不用

If it is a cement product produced by road brick machine, it needs to sprinkle water once at a time to prevent cracking caused by drying, but the products produced by steel mould are not needed.

秋冬季节温度较低,适合每天脱一次模,如果天气太寒冷,需要把模具放置在室内养护,以防冻裂,损坏模具,影响下次使用。

In autumn and winter, the temperature is low, so it is suitable to take off the mould once a day. If the weather is too cold, the mould should be placed in the room for maintenance to prevent frost cracking, damage the mould and affect the next use.